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 پاسخ سریع کاپیتان فرش آرا 
به پیشنهاد مالی خوب گیتی پسند

قدرت فرش آرا رفت!

باشــگاه گیتی پسند دیروز 
وز شــلوغی در بــازار  ر
نقل وانتقــالات داشــت. 
باشــگاه متمول اصفهانی 
که بــا وحید شمســایی 
برای این فصل به توافق رســیده اســت، 
روز گذشــته چند خرید مهم داشــت که 
یکی از آن ها قــدرت بهــادری، کاپیتان 
تیم فوتســال فرش آرا بود. بهادری که در 
سال های اخیر یکی از ارکان تیم نماینده 
اســتان در لیگ برتر فوتسال بوده، ظاهرا 

با پیشــنهاد مالی خیلی خوبی از تیم 
اصفهانی مواجه شــده اســت و 

بــرای همیــن بدون درنگ 
پاسخ مثبت داده و با این تیم 
قرارداد بسته است. بهادری 
درحالــی شــاگرد وحیــد 
شمسایی در گیتی پسند شده 

که پیش از این هم یک بار دیگر 
بعد از جدایی از فرش آرا به تیم 
تأسیسات دریایی با مربیگری 
وحید شمســایی رفــت و با 

این تیم قهرمــان ایران و 
آسیا شد. او در آن سال 
البته فروغ همیشگی را 
نداشت، ولی بااین همه 
تیــم  قهرمانــی  ل  گ
تأسیسات را در مشهد به 
تیم فردوسی زد تا افتخار قهرمانی را 
در شهر خودش کسب کند. کاپیتان 
سابق فرش آرا که کم کم به سال های 
پایانی فوتسالش نزدیک می شود، 
امیدوار اســت در گیتی پســند 

ثروتمند امسال، بار دیگر به قهرمانی ایران 
و لابد آسیا برسد. اصفهانی ها بعد از وادادن 
۲ قهرمانــی پیاپی به مس ســونگون این 
طور که شنیده می شود، قلک شکسته اند 
و می خواهند با هزینه زیاد هر طور شــده 
جلــوی هت تریک تبریزی هــا را بگیرند. 
هرچند مسی ها هم بیکار نیستند و حتی 
گفته می شود بودجه به مراتب سنگین تری 
از سال های قبل بســته اند؛ به طوری که با 
برخی بازیکنانشان در حد بازیکنان لیگ 

برتر فوتبال قرارداد بسته اند!
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* صعودتان به لیگ برتر چگونه به دست 
آمد؟

- در ابتدای فصل هیچ کــس از تیم ما انتظار 
صعود نداشــت و قرار بود در جدول جایگاه 
خوبی داشته باشــیم، اما همین که کار پیش 
رفت، رفته رفته شرایط بهتر شد و ما در قواره 
یک مدعی ظاهر شــدیم. در نیم فصل چند 
خرید و تقویت خوب هم داشتیم که نتیجه اش 

این صعود شد.
* هدف گذاری تان در ابتدای فصل چه 

بود؟
- از ما رتبه تک رقمی در جدول خواسته بودند، 
اما بازیکنان باتجربــه در کنار جوان ها کاری 

کردند کارستان!
* بعد از بازی فجر که تقریبا صعودتان 
مسجل شــده اســت، واکنش مردم 
رفسنجان به این صعود تاریخی چطور 

بود؟
- همان طور که می دانید، بازی به خاطر شرایط 
کرونایی بدون تماشــاگر بود؛ اما هواداران ما 
بیرون استادیوم و تعدادی هم روی درو دیوار 
بودند و ما را تشویق می کردند. بعد از بازی هم 
وقتی به هتل و محل اقامتمان رفتیم، تا صبح 
مردم شــادی می کردند! اصلا فکر نمی کردم 
این قدر مردم رفسنجان خوش حال شوند و این 

واقعا هیجان انگیز بود.
* تیم دیگر کرمان، مــس کرمان هم 

می تواند در ادامه لیگ  برتری شود...
- همین طور اســت. هر ۲ تیــم مس کرمان 
و مس رفســنجان مربوط به یــک مجموعه 
هســتند؛ اما خب حقیقت را بخواهید، اصل 
مس مال رفســنجان و سرچشمه است؛ ولی 
چون کرمان مرکز استان است و سابقه حضور 
در لیگ برتر و آسیا را دارد، مردم فکر می کنند 
حمایت های اصلی کارخانه مس از تیم مس 

کرمان است.
* قراردادت با مس رفسنجان چندساله 
بود؟ در لیگ برتر همراه این تیم خواهی 

بود؟
- قراردادم که یک ساله بود؛ یعنی قرارداد همه 
بازیکنان یک ساله بود. اما درمورد اینکه سال 
بعد همراه تیم خواهم بــود یا به تیم دیگری 
می روم، هنوز خیلی زود است. ما ۲ بازی دیگر 

داریم و می خواهیم با اقتدار قهرمان شویم.
* برگردیم به عقب. چه شــد که بهروز 
افشــار در ابتدای فصل از رفسنجان 

سردرآورد؟
- من قبلا با محمد ربیعی در بادران کار کرده 
بودم. اول فصل محمدآقا از من خواست تا برای 
کمک به مس، راهی رفسنجان شوم و من هم 
به خاطر شناختی که از ایشان داشتم، به این 

تیم پیوستم.
* این مدت کجا بودی؟ بعد از جدایی ات 
از ســیاه جامگان و دورشدن از مشهد، 
هواداران فوتبال مشهد کمتر از تو خبر 

داشتند.
- همان طور که می دانید، مــن فوتبالم را از 
پایه های ابومســلم آغاز کردم. سربازی ام را 
هم در این تیم گذراندم و بعد به خاطر خداداد 
عزیزی و مرحوم غیاثیان به ســیاه جامگان 
آمدم. ما از لیگ دسته دوم شــروع کردیم و 
تا لیگ برتر هم بالا آمدیم، اما متأســفانه بعد 
از لیگ برتری شــدن خیلی از بچه هایی را که 
برای صعود تیم زحمت کشــیده بودند، کنار 

گذاشتند.
* حتی سرمربی بومی تیم را...

- دقیقا. می دانید در فوتبال مشهد گاهی به 
بومی ها کم لطفی می شود. خیلی  از بچه هایی 
که در تیم زحمت کشیدند و تیم را لیگ برتری 
کردند، بعد از صعود کنار گذاشــتند که ای 

کاش از همان بچه ها در لیگ استفاده می شد.
* مرغ همسایه غاز است دیگر.

- بله. همیشه موقعی که پول نبود، می گفتند 
شما بومی ها برای شــهرتان بازی کنید، اما 
همین که پولــی می آمد، بازیکــن از بیرون 

می آوردند و خرج آن ها می کردند!
* پس با دلخوری از مشهد رفتی.

- نه. این طور نیست. به هر حال حاجی عباسی 
هم با دست خالی برای این تیم خیلی زحمت 
کشید و باید ممنونش باشیم. در شرایط کنونی 
تیم داری بخش خصوصی بسیار سخت است.

* اما نابودی ابومسلم و پیام و تیم های 
این طوری ناراحت کننده است...

- واقعا خیلــی حیف اســت. تیم هایی مثل 

ابومسلم، پیام، ســیاه جامگان و... تیم هایی 
بودند که تماشاگر داشــتند و هویت فوتبال 
مشهد بودند. درست است امروز شهرخودرو 
در لیگ برتر خوب نتیجه می گیرد و توانست 
آســیایی شــود، اما واقعیت را باید بپذیریم. 
شهرخودرو هیچ وقت جایگاه ابومسلم و پیام را 

در بین هواداران فوتبال مشهد نداشته است.
* برگردیــم به مس رفســنجان. اگر 
بخواهی با همین تجربه یک ساله کمی 
امکانات و ســخت افزار باشــگاه های 
کرمانی مثل مس را با فوتبال مشــهد 

مقایسه کنی، چه می گویی؟
- امکانات باشگاه های مسی فوق العاده است. ما 
یک ورزشگاه پانزده هزارنفری اختصاصی، یک 

چمن مصنوعی و ۲ زمین تمرین چمن طبیعی 
داریم. از نظر امکاناتی هیچ مشکلی نداشتیم و 

هر قول مالی هم که به ما دادند، عمل کردند.
* بهروز افشــار ۳۴ســاله است. فکر 
می کنی تاچه زمانی بــه فوتبال ادامه 

بدهی؟
- من معتقدم یک بازیکن تا زمانی باید بازی 
کند که اولا در خود ببیند و دوما پیشــنهاد 
داشته باشــد. بازیکن وقتی پیشــنهاد دارد، 
یعنی هنوز می تواند؛ یعنی هنوز هست. من 
وقتی ببینم دیگر نمی توانم مقابل یک جوان 
بازی کنم و جا می مانم، خودم فوتبال را کنار 
می گذارم؛ اما خوشبختانه الان وضعیت خوبی 

دارم و هنوز به فوتبال ادامه می دهم.

استارت دوباره لیگ۳ با دربی مشهدی ها در ثامن
رونمایی از «آسمان کیا» در جاده شاندیز

لیگ دسته سوم فوتبال کشور درحالی از امروز دوباره آغاز خواهد 
شد که بعد از تعطیلات طولانی مدت کرونایی، به نظر می رسد 
تیم ها با شرایطی متفاوت پا به این پیکارها بگذارند. مهم ترین 
دیدار این هفته از رقابت ها برای مشهدی ها شهرآورد نگین 
سناباد و مهاجرنوین است؛ ۲ تیم مشهدی که البته در جدول 
رده بندی ده تیمی لیگ دسته سوم فوتبال کشور وضعیت خوبی 
ندارند و نمی توان شانسی برای صعود هیچ کدام قائل بود. از 
طرفی باید نگران سقوط آن ها هم بود! اما این دربی می تواند 
جذابیت های متفاوتی داشته باشد؛ از حضور مهدوی کیا در 

مشهد تا بازگشت دوباره مهاجران!
 آسمان کیا» وارد می شود»

تیم فوتبال نگین سناباد مشهد که با خرید امتیاز مرحله دوم 
لیگ دسته سوم پا به رقابت های این فصل گذاشته، قرار بود 
در ابتدای فصل با پیراهن های مشکی و قرمز، جای ابومسلم 
را بگیرد؛ اما خیلی زود مشخص شد که این تیم و مالکان 
گمنامش نیز ره به جایی نخواهند برد و استفاده از نام ابومسلم 
شاید ابزاری برای شهرت آن ها باشد. بااین همه نگینی ها که نه 
نتیجه گرفتند و نه توانستند در ابعاد مالی قواره خوبی داشته 
باشند، خیلی زود با مشکل رو به رو شدند و در تعطیلات کرونایی، 
مالک این تیم امتیاز باشگاه را به مجموعه «آسمان کیا» که 
یک شرکت ساختمانی است، واگذار کرد؛ شرکتی که به نوعی 
با خانواده مهدوی کیاهای فوتبال ایران در ارتباط است و شرط 
خرید امتیاز باشگاه را سرمربی گذاشتن مصطفی مهدوی کیا 
گذاشته بود؛ خواهرزاده مهدی مهدوی کیا که سابقه بازی در 
پرسپولیس را نیز دارد. حالا نگینی های سناباد به احتمال فراوان 
با نام «آسمان کیا» تا پایان فصل در رقابت ها شرکت می کنند 
و مهدوی کیا و دوستانش به دنبال حفظ این تیم در رقابت های 

لیگ دسته سوم فوتبال کشور هستند.
 بازگشت مهاجران به میدان

تیم فوتبال مهاجرنوین، دیگرنماینده مشهد در لیگ فوتبال 
دسته سوم کشور، که نسبتا بهتر از نگین کار کرده است، در 
میانه های راه مرتضی برگی زر را به کادر فنی اش اضافه کرد تا با 
تقویت کادرش نتایج بهتری بگیرد؛ اتفاقی که البته رقم خورد، 
اما برای بخت داشتن مهاجران برای صعود به لیگ بالاتر کافی 
نبود. مهاجرنوین با هدایت سرمربی جنوبی اش، نزار موسوی، 
در این دیدار به دنبال پیروزی است تا بلکه با لغزش پساکرونایی 

بالانشینان، فرصتی برای امیدواری پیدا کند.
 ساعت١٩، ورزشگاه ثامن

دربی مشهدی های لیگ دسته  سوم فوتبال کشور امروز از 
ساعت۱۹ در ورزشگاه ثامن الائمه مشهد برگزار خواهد شد؛ 
دیداری که تا همین چند روز پیش محل برگزاری اش مشخص 
نبود. نگین سناباد با ۷امتیاز در قعر جدول ده تیمی قرار دارد و 

مهاجرنوین با ۱۱امتیاز هشتم است.

«هاشمی نژاد»  
قهرمان لیگ برتر شنا شد

پس از جلســه کمیته فنی شــنا دربــاره تعیین تکلیف لیگ 
برتر۱۳۹۸، پرسپولیس و شــهید هاشمی نژاد مشهد مشترکا 
به عنوان تیم اول معرفی شدند. مرحله پایانی رقابت های لیگ 
برتر شنا، سال۱۳۹۸، به دلیل شــیوع ویروس کرونا و رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی و تعطیلی اســتخرها به توصیه ستاد 
مبارزه با کرونــا در ورزش نیمه کاره ماند. درهمین راســتا با 
تصمیم و آرای اکثریت اعضای کمیته فنی شــنا، ضمن اعلام 
پایان هفدهمین دوره لیگ شنا، جام خلیج فارس سال۱۳۹۸، 
تیم های پرسپولیس  و شهید هاشمی نژاد مشترکا به مقام اول 
و تیم نفت تهران به مقام دوم و تیم کیان گلستان به مقام سوم 
دست یافتند. با توجه به اختلاف نزدیک پانزده امتیازی این ۲تیم 
درمجموع ۲مرحله برگزارشــده و امکان جبران این امتیاز در 
مرحله سوم و همچنین کسب مقام اول تیم شهید هاشمی نژاد 
مشهد در مرحله اول و مقام اول تیم پرسپولیس در مرحله دوم 
تصمیم بر این گرفته شد که هر ۲ تیم مشترکا قهرمان این دوره 
از رقابت ها لقب بگیرند. نفت تهران و کیان گلستان به ترتیب 

دوم و سوم شدند.

مصدق پور در دوئل 
با بزرگان شطرنج ایران

۱۳ شــطرنج باز برتر ایران در تورنمنت آنلاینی که فدراسیون 
در نظر گرفته اســت، با هــم رقابت می کنند. براین اســاس 
مسعود مصدق پور، تنها استادبزرگ شــطرنج مشهد، باید با 
پرهام مقصودلو، محمدامین طباطبایی، احسان قائم مقامی، 
ســیدخلیل موســوی، آرین غلامی، آرش طاهباز و امیررضا 
پورآقابالا رقابت کند. این رقابت ها با همان شکل المپیاد جهانی 
برگزار می شود تا ملی پوشان ایرانی نیز بتوانند تمرین مناسبی 
برای حضور موفق در المپیاد داشته باشند. این مسابقات در ۱۳ 
دور برگزار می شود. تنهاغایب بزرگ این مسابقات، پویا ایدنی 
است که به دلیل دیسک کمر، قادر به حضور در مسابقات نیست. 

میثاقیان هدیه عنایتی را پس فرستاد!

هفته ســی و دوم لیگ دســته اول فوتبال کشــور بــا تداوم 
پیروزی های رضا عنایتی و تیمش و البته شکست نابهنگام اکبر 
میثاقیان و ملوان دنبال شد. در ادامه این رقابت ها رضا عنایتی 
و تیمش توانستند با ارائه یک بازی برتر و با نتیجه ۲بر۱ از سد 
رایکا بابل، رقیب مســتقیم ملوان میثاقیان در راه بقا در لیگ 
دسته اول، را شکست دهند؛ اما در سوی مقابل، اکبر میثاقیان 
و قوهای سپید انزلی نتوانستند از پسِ میزبان اراکی بربیایند و 
با یک گل مغلوب آلومینیوم شدند. ملوان با ۳۴امتیاز در مکان 
چهاردهم جــدول هجده تیمی قرار دارد و هــوادار عنایتی با 
۵۱امتیاز هفتم است. ملوانان هفته آینده دیداری فینال گونه 

در انزلی با رایکا دارند.

وقتى پول نيست، بومى ها را مى  خواهند!
گفت وگو با بهروز افشار، مدافع مشهدی مس رفسنجان که با این تیم لیگ برتری شد

مرتضی اخوان
  m.akhavan@shahraranews.ir

«یادمان نرود، بسیاری از چیزهایی که امروز داریم، 
همان دعاهایی است که فکر می کردیم خدا آن ها را 
نمی شنود...!» این متنی است که مدافع مشهدی مس 
رفسنجان بعد از مسجل شدن صعودشان به لیگ 

برتر به همراه تصویری از تیمشان در اینستاگرامش 
منتشر کرده است. بهروز افشار با هشتگ #تیم _

رفاقت به نوعی راز یک صعود شیرین برای اولین بار 
در تاریخ شــهری کوچک در مرکز ایران را بیان 
کرده اســت؛ صعودی که صدالبته مدافع مشهدی 
با عملکرد خوبی که در طول فصل داشــت، در آن 

نقش بسزایی داشت. مس رفسنجان درحالی ۲هفته 
مانده به پایان رقابت های لیگ دسته یک در هفته 
سی و دوم با پیروزی خانگی ۱بر۰ مقابل فجرسپاسی 
لیگ  برتری شد که نکته ویژه اش برای مشهدی ها، 
«بهروز افشار» است؛ بازیکنی که بعد از ابومسلم، 
سیاه جامگان و بادران برای کمک به تیم محمد ربیعی 

در ابتدای فصل به رفسنجان رفت و حالا مهر این 
صعود روی پیشانی او و هم تیمی هایش خورده است. 
هم تیمی های افشار هم اکنون با ۶۳امتیاز صدرنشین 
لیگ یک هستند و تیم ســوم جدول، آلومینیوم، 
با آن ها ۶امتیاز و ۸ تفاضــل گل فاصله دارد و باید 

رفسنجانی ها را از همین حالا لیگ برتری بدانیم.
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بهنام اخوت
  b.okhovat@shahraranews.ir

مدافع چپ پا، همیشه شماره۳ را به تن 
می کرد. او از نســل دوم پیش کسوتان 
فوتبال اســت که هنوز خیلی از پایان 
عمــر فوتبالــش نمی گــذرد. مهدی 
اسلام فر، پیش کسوت این هفته «سه شنبه ها با 
پیش کسوتان فوتبال»  که سابقه حضور هرچند 
کوتاه در ابومسلم را دارد، این روزها در تیم های 
داخلی شهرداری مشهد کار سرپرستی را انجام 

می دهد.
 به وقت تولد

۱۷دی ماه۱۳۵۳ در محله محمد آباد مشهد 
به دنیا آمدم و در کوی کارگران بزرگ شدم. 
۳برادر و ۲خواهر هستیم که در میان آن ها 
فقط من فوتبال حرفه ای را دنبال کردم؛ 
البته برادر کوچکم مدتی برای تیم شهرداری 

بازی می کرد که مینیسکش پاره شد.
 تعداد فرزندان

۳پسر دارم.
 شروع فوتبال

فوتبال را از کوچه های کوی کارگران با تیم های 

محلی شــروع کردم. در تیم های ۱۷شهریور، 
نوجوانان خراسان و فتح سپاه در دوران خدمت 
بازی کردم. بعداز خدمــت، به همراه مصطفی 
صنوبری به تیــم ملی جوانان دعوت شــدیم. 
سال۷۵، در شهرداری مشهد استخدام شدم و 
در این تیم بازی کردم. ۲سال در تیم شهرداری 
بودم و ســال۷۷، به مدت یک فصل به ابومسلم 
رفتم. بعداز آن به تیم صنعت الکتریک رفتم و تا 
سال۸۰ که رباط صلیبی پاره کردم، در دسته ۲ 

کشور با این تیم حضور داشتم. 
 دوران مربیگری

کلاس های درجه۳ مربیگری را گذراندم و یک 
مدت مربی تیم های شــهرداری بودم؛ اما چون 

به مربیگری علاقه زیادی نداشتم، ادامه ندادم.
 شغل در کنار فوتبال

کارمند شهرداری هستم.
 خودرو و منزل

یک دستگاه سمند و یک منزل در رضاشهر دارم.
 آخرین فعالیت ورزشی

سرپرست تیم لیگ۲ فوتسال شهرداری هستم.
 تلخ وشیرین فوتبال

اتفاق تلخ را که همه می دانند؛ نابودی ابومسلم و 

پیام. این اتفاق چیزی است که هرچه می گذرد، 
بیشــتر تلخی اش احســاس می شــود. همه 
مشهدی ها از ابومسلم و پیام خاطره دارند و این 
اتفاق برایشان همیشه تلخ است. اما اتفاق شیرین، 

صعود شهرخودرو به لیگ قهرمانان آسیاست .
 حال وروز فوتبال مشهد

با آمدن بادامکی که از جنس فوتبال است، امید 
می رود حال فوتبال مشهد بهبود پیدا کند. اگر 
قرار باشد دوباره در فوتبال سیاسی کاری شود، 
فوتبال ما به قهقرا می رود. ازطرفی باید تیم های 
صنعتی را ترغیب کنیم که بــه فوتبال بیایند. 
صنایع نیاز به مشوق دارد و مشوق های مالیاتی 
و... می تواننــد بخش خصوصــی را به ورزش و 

به خصوص فوتبال بیاورند.
 درد دل

از کســی گلایه ای ندارم. نه برای خودم، اما 
امیدوارم به پیش کسوتان بیشتر بها داده شود. 
اگر ســالی یک بار هم با برگزاری مسابقاتی 
مثل مســابقات پیش کســوتان، موسپیدان 
فوتبال این شــهر را دور هم جمع کنیم، باز 
خوب اســت. انتظار دیگری نداریم و همین 

کافی است.

پای حرف های مهدی اسلام فر
پیش کسوت فوتبال مشهد

داغ ابومسلم و 
پيام روزبه روز 
بيشتر مى شود
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تیمور غیاثی، 
پیش کسوت 

خراسانی 
دوومیدانی 
در تازه ترین 
اظهاراتش 

بعد از حمله 
تندوتیز به 

عملکرد حسن 
تفتیان، 
این بار از 
کیهانی، 

رئیس سابق 
فدراسیون 

دوومیدانی، 
انتقاد کرد. 

غیاثی 
گفته است 

هیچ کس در 
دوومیدانی 

دوست ندارد 
کیهانی به 
این رشته 

ابـی مانـدگار از منتخـب خراسـان برگردد. ق
ابومسـلمی- این عکـس مربوط بـه تیم 
فوتبـال منتخـب خراسـان آبی پـوش 
ر اوایـل دهـه۶۰ می شـود کـه در  د
ورزشـگاه اکباتان تهـران به میـدان رفته 
اسـت. در ایـن تصویـر شـمار زیـادی 
بـه چشـم  ابومسـلمی  بازیکنـان  ز  ا
اصغـر  میثاقیـان،  کبـر  ا ی خورنـد.  م
جانـداری، حسـین امیـدوار، منصـور 
حسـین  شـاملو،  حسـین  ـفیعی،  ش
ضایـی و شـهریار رضایـی از جملـه  ر
نفـرات حاضـر در ایـن عکـس هسـتند.

قاب خاطره

مهدی جاوید، فوتسالیست مشهدی، در پستی 
گرامی، ویدئویی از پاس گل زیبایش  اینستا
به اصغر حسن زاده در دیدار دوستانه تیم ملی 
فوتسال مقابل اوکراین در مشهد منتشر کرده 
است. خیلی ها جاوید را که ۴دوره است آقای گل 
لیگ برتر شده، آقای پاس گل لیگ هم می دانند.

مهدی جاوید
فوتسالیست 

مشهدی

با پیش کسوتان

فوتبال

۸۵

با پیشــنهاد مالی خیلی خوبی از تیم 
اصفهانی مواجه شــده اســت و 

بــرای همیــن بدون درنگ 
پاسخ مثبت داده و با این تیم 
قرارداد بسته است. بهادری 
درحالــی شــاگرد وحیــد 
شمسایی در گیتی پسند شده 

که پیش از این هم یک بار دیگر 
بعد از جدایی از فرش آرا به تیم 
تأسیسات دریایی با مربیگری 
وحید شمســایی رفــت و با 

این تیم قهرمــان ایران و 

تأسیسات را در مشهد به 
تیم فردوسی زد تا افتخار قهرمانی را 
در شهر خودش کسب کند. کاپیتان 
سابق فرش آرا که کم کم به سال های 
پایانی فوتسالش نزدیک می شود، 
امیدوار اســت در گیتی پســند 

می کرد. او از نســل دوم پیش کسوتان 
فوتبال اســت که هنوز خیلی از پایان 
عمــر فوتبالــش نمی گــذرد. مهدی 
اسلام فر، پیش کسوت این هفته «سه شنبه ها با 
پیش کسوتان فوتبال»  که سابقه حضور هرچند 
کوتاه در ابومسلم را دارد، این روزها در تیم های 
داخلی شهرداری مشهد کار سرپرستی را انجام 

می دهد.
به وقت تولد

۱۷دی ماه
به دنیا آمدم و در کوی کارگران بزرگ شدم. 

۳برادر و 
فقط من فوتبال حرفه ای را دنبال کردم؛ 
البته برادر کوچکم مدتی برای تیم شهرداری 

بازی می کرد که مینیسکش پاره شد.
تعداد فرزندان

۳پسر دارم.
شروع فوتبال

فوتبال را از کوچه های کوی کارگران با تیم های 

داغ ابومسلم و 
پيام روزبه روز 
بيشتر مى شود

وز
ه ر

حب
صا

م

با پیش کسوتان
با پیش کسوتان
با پیش کسوتان
با پیش کسوتان


